
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 15

Af svar på SAU alm. del – spørgsmål 655 (folketingsåret 2019-20)0 vedrørende lagerbe-

skatning af ejendomme fremgår, at 1/3 af de årlige værdistigningerne vil kunne modreg-

nes i underskud fra andre dele af ejendomsselskaberne. Vil ministeren oplyse, om det

betyder, at forudsætningen for beregningen af provenuet er, at branchen reelt set har un-

derskud, og hvilke forudsætninger er dette baseret på? I forlængelse heraf bedes mini-

steren oplyse, hvordan ministeren ser, at ejendomsselskaberne skal kunne frembringe li-

kviditet til betaling af lagerbeskatningen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V) og Troels Lund Poul-

sen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk, Tro-

els.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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